
ACTA DEL DIA 17/05/2016 

 

ORDRE DEL DIA  

- Aprovació/esmena acta anterior 

- “Invitació” ONG de Veí a Veí 

- Extraescolars Calabria 66 

- Diners AMPA. 

- Altes / baixes Juntaires i organització àmbits 

- Reunió amb direcció 

- Nivell escolar 

- Informació àmbits 

- Torn obert de paraules 

 

ASISTENTS: José Ena, Judith Angles, Edu Viza, Hugo Font, , Mar Trallero, Elena Naranjo, Eli Ruiz, 

Daniel Marín, Maria Carretero, Carme Tomàs 

INFORMACIONS 

- Aprovem l’acta anterior. 

- Invitació de ONG es posposa el tema per no disposar de la suficient informació  

- Calabria 66 proposa realitzar activitat extraescolars per a totes les escoles del 

barri, un monitor passaria per les escoles a recollir els nens i els duria fins al lloc de 

l’activitat que s’entén seria a Calabria 66. Es troba adequat per a aquelles activitat 

que en una escola sola no surten per falta de matricules i així poder realitzarles 

unint totes les escoles del barri. S’acorda ofertar-ho a les famílies quan arribin les 

propostes concretes 

- Dels diners de l’AMPA posposem el tema perquè que l’ha proposat no ha arribat 

encara a la reunió. 

- Per al curs vinent Eli Ruiz i Daniel Marín deixen la junta per tant els seus càrrecs 

queden vacants, també hi ha un canvi que es la Maria Carretero deixaria de 

treballar entorn i passaria a col·laborar en la Tresoreria juntament amb les noves 

incorporacions. 

Davant d’aquestes baixes i canvis que es produeixen en el curs vinent fa falta que 

s’incorporin noves persones per poder seguir fent tots els projectes que l’AMPA 

realitza. S’està parlant amb varies persones que sembla que estarien disposades a 

incorporar-se i es pot tenir cobert el càrrec de tresorer. 

Es discuteix sobre com fer que s’engresqui gent i després d’una pluja de 

suggeriments s’acorda publicitar la manca de gent per al curs vinent i publicitar 

també que les juntes son obertes a tots el socis i es farà especialment per a la 

propera junta del dia 7 de juny. 

Per al proper curs  queden vacants o per reforçar els següents àmbits a) Secretaria 

b) Entorn c) Coordinació de delegats. 

 

- A la reunió amb direcció s’ha valorat molt positivament la festa de Sant Jordi en el 

nou format proposat per l´AMPA  tot i que de cara als propers anys caldria canvia 

una mica el format sobretot per als alumnes de cicle superior. 



. Direcció valora molt positivament la realització dels jocs Florals a Calabria 66 

. Direcció informa que degut a la entrada d’un intrús al Gimnàs ha parlat amb 

Guardia Urbana i Mossos, ha presentat una instancia al Consorci d’Educació per tal 

de reforçar la seguretat i com a mesura inicial han tancat totes les finestres 

superiors del Gimnàs. 

.Es demanen propostes per a “decorar “ l’entrada de l’escola del carrer Viladomat, 

concretament la paret del Vestíbul. 

. Es parla del projecte demanat a l’empresa Fil a l’agulla, projecte finançat per La 

Caixa i l’Ajuntament de Barcelona, es comenta que segurament no serà finançat al 

cent per cent. El projecte te un títol provisional “Aturem l’Assetjament Escolar i la 

discriminació”  i serà realitzat de cara a les Famílies, Els alumnes i el Professorat. Es 

troba molt interessant el projecte i s’acorda que l’AMPA financiara el que falti si no 

rep un suport econòmic de la totalitat per part de les entitats abans esmentades. 

. Escola Diputació, es parla que l’Escola Diputació no es va posar en contacte amb 

l’Escola Ferran Sunyer per a l’estrena del seu gegantó que tan sols ho va fer 

l’AMPA del Diputació amb l’AMPA del Ferran Sunyer i com la festa era en horari 

lectiu no es va participar, per falta d’entesa entre l’AMPA del Diputació i la seva 

direcció. 

. Es comenta que El gegantó Patxoca nou que s’està realitzant es presentarà a la 

propera festa de fi de curs (17 de juny) 

 

- Nivell escolar / problemàtiques a l’escola . Es comenta  i es porta a debat el nivell 

escolar de l’escola i davant la diversitat d’opinions no s’arriba a cap conclusió. 

Es comenta que hi ha cursos amb problemàtiques concretes que es decideix parlar 

per resoldre’ls amb direcció i fer una reunió amb les delegades dels cursos que han 

estat treballant la seva problemàtica unilateralment. 

Amb les problemàtiques concretes d’algun curs l’AMPA no ha estat al corrent de la 

situació fins al dia d’avui i creiem que si haguéssim estat informats de la situació 

hauríem treballat per donar suport i intentar resoldre la situació, s’arriba a la 

conclusió que no hem estat informats perquè les delegades no hi ha pensat. 

 

- No hi ha informacions dels àmbits ni torn obert de paraules. 

 

Finalització a les 23:55h 

 


